

2026 Three Best Rated Contribution - Please Do Not Ignore 🌟

3 messages

ThreeBestRated.ca <support@threebestrated.ca>
Reply-To: "ThreeBestRated.ca" <support@threebestrated.ca>
To: "Hack Your Course AP & IB Tutoring Service LTD." <info@hackyourcourse.com>

Mon, Dec 1, 2025 at 6:29 AM



2026 Three Best Rated Contribution

Hack Your Course AP & IB Tutoring Service LTD.

2030 Marine Drive,
North Vancouver, BC V7P 1V7

Hello! Here is the opportunity once again to stand with the most trusted brand for local business searches.

According to exclusive research from BrightLocal, ThreeBestRated represents nearly **24% of all directory sources** used by ChatGPT and other GenAI platforms for local business results, making your presence here a strategic advantage in the AI-driven search era.

We need your support, especially this year, because every month Three Best Rated helps over 5 million customers find the best local businesses, just like yours.

We have recognized you as one of the Top 3 Tutoring centers in NORTH VANCOUVER, BC. Help us to help you. Your contribution will be used towards 2026 staffing, online ads, media ads, and most importantly, to run and improve the website. We do not charge for listing.

[Help Us Today!](#)

Donate today and receive Thank You Business Gifts such as a 2026 Social Media + Video Promotion + PR and Retractable Banner, Certificate, Window Decals, Crystal Award, and to promote your business (check the URL for samples). Helping Three Best Rated® is an investment in your business. We make you stand out from the crowd, which is why we hope you'll support us today.

"Giving is not just about making a donation. It is about making a difference."

Your contribution or choosing not to contribute, will not affect your listing. Our core policy has always been to list the best businesses free of charge!

Contribution is a business expense and, as such, is tax-deductible. We cannot provide tax advice on deductions; please consult your tax advisor. If you do not have a tax advisor, you can find the top three on your favourite website, Three Best Rated® :-)

Your link to contribute <https://threebestrated.ca/2026-business-donation?src=mc1&eb=info@hackyourcourse.com>

Thank you very much for supporting Three Best Rated® during 2026 and in the future. We wish you, your family, and your extraordinary staff a Merry Christmas and a wonderful New Year!

Sincerely,
Melinda Crawford,
ThreeBestRated®



"If your brand doesn't stand out, it blends in. And blending in is the same as being invisible." — Seth Godin

"80% of local searches result in conversions, You must invest in this strategy to help your business continue to grow"

"52% of Google searches are for local businesses"

Bonjour !

Voici à nouveau l'opportunité de vous associer à la marque la plus fiable pour les recherches d'entreprises locales.

Selon une recherche exclusive de BrightLocal, ThreeBestRated représente près de **24 % de toutes les sources d'annuaire** utilisées par ChatGPT et d'autres plateformes d'IA générative pour les résultats commerciaux locaux, faisant de votre présence ici un avantage stratégique dans l'ère de la recherche pilotée par l'IA.

Nous avons besoin de votre soutien, surtout cette année, car chaque mois, Three Best Rated aide plus de 5 millions de clients à trouver les meilleures entreprises locales, comme la vôtre.

Nous vous avons reconnu comme l'un des Top 3 Tutoring centers dans NORTH VANCOUVER, BC. Aidez-nous à vous aider. Votre contribution sera utilisée vers 2026 pour le personnel, les

publicités en ligne, les publicités médiatiques, et surtout, pour faire fonctionner et améliorer le site web. Nous ne facturons pas pour l'inscription.

[Aidez-nous dès aujourd'hui!](#)

Faites un don aujourd'hui et recevez des cadeaux d'entreprise en remerciement tels qu'un certificat 2026, des autocollants pour vitrine, un trophée en cristal, ainsi que des promotions sur les réseaux sociaux, vidéos, relations publiques et une bannière rétractable pour promouvoir votre entreprise (*vérifiez l'URL pour des exemples*). Aider Three Best Rated® est un investissement dans votre entreprise. Nous vous aidons à vous démarquer de la concurrence, c'est pourquoi nous espérons que vous nous soutiendrez aujourd'hui.

"Donner ne consiste pas seulement à faire un don. Il s'agit de faire une différence."

Votre contribution ou le fait de choisir de ne pas contribuer, n'affectera en rien votre inscription. Notre politique fondamentale a toujours été de répertorier les meilleures entreprises gratuitement !

La contribution est une dépense d'entreprise et, en tant que telle, est déductible d'impôt. Nous ne pouvons pas fournir de conseil fiscal sur les déductions ; veuillez consulter votre conseiller fiscal. Si vous n'en avez pas, vous pouvez trouver les trois meilleurs sur votre site web préféré, Three Best Rated® :-)

Merci beaucoup de soutenir Three Best Rated® en 2026 et à l'avenir. Nous vous souhaitons, ainsi qu'à votre famille et à votre personnel extraordinaire, un joyeux Noël et une merveilleuse nouvelle année !

This email was sent to info@hackyourcourse.com

[why did I get this?](#) [unsubscribe from this list](#) [update subscription preferences](#)

ThreeBestRated.ca · Suite [301, J-390 Provencher Blvd.](#) · [Winnipeg, MB R2H 0H1](#) · [Canada](#)

Masoud T.N. <manager@hackyourcourse.com>
To: "ThreeBestRated.ca" <support@threebestrated.ca>
Cc: "Hack Your Course AP & IB Tutoring Service LTD." <info@hackyourcourse.com>

Tue, Dec 2, 2025 at 11:36 AM

Dear Melinda,

Thank you for the message.

For your records, our complete address is:
#110, 2030 Marine Dr, North Vancouver, BC V7P 1V7

Sincerely,
Masoud T.N.